
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/10664.

Benyújtás dátuma: 2020-05-20 16:44

Parlex azonosító: 8W8HOMBV0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a klímavédelmi akciótervvel? " 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A kormány idén februárban klímavédelmi akciótervet fogadott  el,  megalkották azt a programot,
amellyel  a  cél,  hogy  elérjék,  hogy  2030-ra  a  Magyarországon  előállított  villamosenergia  90
százalékban  szén-dioxid-mentes  legyen.  Emellett  az  akcióterv  részleteiről  Miniszterelnök  úr
évértékelő beszédében is szólt.

Természetesen tudomásul vesszük, hogy a koronavírus miatti veszélyhelyzet az emberéletekért és a
munkahelyekért  folytatott  küzdelmet  minden  egyéb  közpolitika  elé  helyezi,  mégis  a  magyar
állampolgároknak joguk van tudni, hogy milyen konkrét lépések történtek a bejelentett intézkedések
érdekében.

Ezért Miniszterelnök úrtól kérdezném:

1.)Azt  ígérte,  két  éven  belül  felszámolják  az  illegális  szeméttelepeket.  Milyen  lépéseket  tettek
ennek érdekében?

2.)Azt ígérte, hogy betiltják az egyszer használatos műanyagok használatát. Ezt a törvényjavaslatot
a napokban vonták vissza, mikor kerül elfogadásra?

3.)Ígéretet  tett,  hogy  visszaválthatók  lesznek  az  üveg-  és  műanyagpalackok,  valamint  a
fémdobozok. Történt ebben előrelépés?

4.)Azt is ígérte, hogy „képesek leszünk a Dunát és a Tiszát megtisztítani a műanyagoktól." Jelenleg
megvan Magyarország képessége erre?

5.)Azt is mondta, hogy szigorú fellépés lesz a Magyarországon működő multinacionális cégekkel
szemben a környezetvédelem tekintetében. Milyen konkrét esetekről tud beszámolni?



6.)Bejelentette,  hogy a következő két  évben 32 milliárd forinttal  támogatja  a  kormány a kkv-k
megújulóenergia-termelését. Eddig hány milliárd forint került kifizetésre? Változik ez az összeg?

7.)Azt  a vállalást  tette,  hogy 2030-ra Magyarország erdővel  borított  területe  27%-ra növekszik.
Ebben történt előrelépés?

8.)Azt  is  vállalta,  hogy meghatszorozza a  kormány a naperőművek kapacitását  a  következő 10
évben. A költségvetésben lesz erre külön elkülönített összeg?

9.)Célként jelölte meg, hogy olcsó elektromos autók jeleljenek meg hazánkban. Közelebb kerülünk
ehhez a célhoz?

10.)Azt  is  mondta,  hogy 2022-től csak elektromos buszokat lehet forgalomba helyezni a városi
közlekedésben. Ez továbbra is a Kormány szándéka?

11.)Bejelentette, hogy bevezeti a kormány a zöld kötvényeket. Erre mikor kerül sor?

Budapest, 2020.05.20.

Válaszait várva,

Ungár Péter

(LMP)
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